

**PROVINCE DE QUÉBEC
VILLE DE MONTRÉAL-OUEST**

**PROVINCE OF QUEBEC
TOWN OF MONTREAL WEST**

RÈGLEMENT n° 2020-006

BY-LAW No. 2020-006

**RÈGLEMENT AMENDANT LE
RÈGLEMENT N° 2019-007 SUR
LES TAXES DE LA VILLE DE
MONTRÉAL-OUEST POUR
L'EXERCICE FINANCIER 2020**

**BY-LAW AMENDING
BY-LAW No. 2019-007
CONCERNING TAXES OF THE
TOWN OF MONTREAL WEST FOR
THE FISCAL YEAR 2020**

Adopté à la séance tenue le
29 juin 2020

Adopted at the meeting held on
June 29, 2020

VILLE DE MONTRÉAL-OUEST

**RÈGLEMENT AMENDANT LE
RÈGLEMENT N° 2019-007 SUR
LES TAXES DE LA VILLE DE
MONTRÉAL-OUEST POUR
L'EXERCICE FINANCIER 2020**

À la séance ordinaire du conseil de la Ville de Montréal-Ouest tenue au 50 avenue Westminster Sud, Montréal-Ouest, Province de Québec, le 29 juin 2020 à 20h00.

ATTENDU qu'avis de motion du présent règlement a été donné à une séance spéciale du conseil municipal tenue le 18 juin 2020 à laquelle fut aussi déposé un projet de règlement;

Le Conseil décrète ce qui suit:

1. Le paragraphe (b) de l'article 10 du Règlement n° 2019-007 est modifié en remplaçant les mots « 22 juin » par « 24 août » comme date limite du deuxième versement.
2. Le présent règlement entre en vigueur conformément à la loi.

Beny Masella, Maire

Claude Gilbert, Greffier

TOWN OF MONTREAL WEST

**BY-LAW AMENDING
BY-LAW No. 2019-007
CONCERNING TAXES OF THE
TOWN OF MONTREAL WEST FOR
THE FISCAL YEAR 2020**

At the regular meeting of the Town Council of Montreal West held at 50 Westminster Avenue South, Montreal West, Province of Quebec, on June 29, 2020 at 8:00 p.m.

WHEREAS a notice of motion of this By-Law was given at a special meeting of the Municipal Council held on June 18, 2020 when a draft by-law was also tabled;

The Council decrees the following:

1. Paragraph (b) of article 10 of By-Law No. 2019-007 shall be modified by replacing the words "June 22" with "August 24" as the final date for the second instalment.
2. The present by-law shall come into force according to the law.

Beny Masella, Mayor

Claude Gilbert, Town Clerk